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Kamervragen van de leden Hamer (PvdA) en 
Gesthuizen (SP) over een verplichte werkgevers-
bijdrage voor kinderopvang bij WAO’ers 

 

 
 
 
 
 

De voorzitter van de Tweede Kamer  
der Staten-Generaal 
Postbus 20018 
2500 AE  Den Haag   

Den Haag Ons kenmerk 

25 april 2007   PO/KOV/2007/14650 

 
Uw brief van 

5 april 2007 

 
Uw kenmerk  

2060711630 

   

Hierbij stuur ik u de antwoorden op de vragen van de leden Hamer (PvdA) en Gesthuizen (SP) van uw 
Kamer inzake de verplichte werkgeversbijdrage voor kinderopvang bij WAO’ers. 
 
De vragen werden mij toegezonden bij uw bovenaangehaalde brief met kenmerk 2060711630. 
 
De staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, 
 
 
Sharon A.M. Dijksma 
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Antwoorden op vragen van de leden Hamer (PvdA) en Gesthuizen (SP) aan de staatssecretaris van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over de verplichte werkgeversbijdrage voor kinderopvang bij 
WAO’ers. (Ingezonden 5 april 2007) 
 
Vraag 1 
Krijgt u net als leden van de Kamer klachten van WAO’ers over het verlies van de werkgeversbijdrage 
voor de kinderopvang door de invoering van de verplichte werkgeversbijdrage per 1 januari 2007? 
 
Antwoord 
Ik heb geen klachten ontvangen.  
 
Vraag 2 
Klopt het dat de ‘Belastingdienst/ Toeslagen’ redeneert dat als één van de ouders arbeidsongeschikt is 
en niet in een re-integratietraject zit, omdat hij/ zij daarvoor te ziek is, beide ouders geen 
werkgeversbijdrage en zelfs geen overheidsbijdrage meer ontvangen?  
 
Antwoord 
De invoering per 1 januari 2007 van de verplichte werkgeversbijdrage heeft geen consequenties voor 
het recht op de kinderopvangtoeslag. Sinds de invoering van de verplichte werkgeversbijdrage heeft 
iedere ouder die recht heeft op de kinderopvangtoeslag, ook recht op de werkgeversbijdrage. Voor de 
werkende ouders wordt deze werkgeversbijdrage uitbetaald door de Belastingdienst. Voor WAO’ers die 
een re-integratietraject volgen en daarmee onder de doelgroep van de Wet kinderopvang vallen, 
verzorgt het UWV de uitbetaling van de werkgeversbijdrage.  De Wet kinderopvang voorziet in een 
tegemoetkoming voor de kosten van kinderopvang voor ouders die werk, dan wel een toeleiding tot 
werk, combineren met zorg voor kinderen. Ouders die niet tot deze doelgroep behoren, hebben geen 
recht op een kinderopvangtoeslag. Deze ouders kunnen in aanmerking komen voor een vergoeding 
voor kinderopvangkosten van de gemeente op basis van een sociaal-medische indicatie. Dit is een 
gemeentelijk beleid; de gemeente is hierin autonoom. De rijksoverheid heeft voor de financiering van 
dit beleid voor 2006 en 2007 € 32,7 mln. op jaarbasis aan het Gemeentefonds toegevoegd. 
         
Vraag 3 
Vindt u het terecht als één van beide partners thuis zit met bijvoorbeeld een chronische aandoening als 
MS en hierdoor niet in staat is te werken, maar kennelijk volgens de overheid wel in staat is om zijn/ 
haar kind of zelfs meerdere kinderen te verzorgen? 
 
Antwoord 
Zie het antwoord op vraag 2. 
 
Vraag 4 
Deelt u de mening dat de werkende, niet-arbeidsongeschikte partner zelf van de ‘Belastingdienst/ 
Toeslagen’ de werkgeversbijdrage aan kinderopvangkosten zou moeten ontvangen? 
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Antwoord 
Iedereen, die recht heeft op de kinderopvangtoeslag, ontvangt ook de werkgeversbijdrage 
kinderopvang. Zoals in antwoord 2 is aangegeven, is er de mogelijkheid van maatwerk op basis van een 
sociaal-medische indicatie. Naar mijn mening is er nu geen reden voor wijziging van regelgeving. 
    
Vraag 5 
Welke stappen gaat u zetten om zeker te stellen dat alle werkende, niet-arbeidsongeschikte partners 
dezelfde bijdrage krijgen die werknemers met een gezonde, werkende partner krijgen om 
rechtsongelijkheid bij gemeenten te kunnen voorkomen? 
 
Antwoord 
In de brief van de minister van Sociale Zaken en Werkgelegenheid aan de Tweede Kamer van 7 oktober 
2005 (TK 2005-06, 28447, nr. 112) is het volgende aangekondigd: “In de loop van 2007 zal vervolgens 
een besluit worden genomen of de huidige situatie waarbij de gemeenten verantwoordelijk zijn voor de 
financiering van de kinderopvang van deze doelgroep zal worden gecontinueerd en/of dat deze 
doelgroep onder een ander wettelijk regime komt, zoals bijvoorbeeld de Wet maatschappelijke 
ondersteuning.” Bij die besluitvorming betrek ik ook de afspraken uit het Coalitieakkoord inzake de 
harmonisatie van regelgeving. Ik zal u daarover later dit jaar informeren. 
 
Vraag 6 
Kunt u hierbij ook de problematiek rondom de verschillen per gemeenten bij sociaal medische indicatie 
meenemen? 
 
Antwoord 
Zie het antwoord op vraag 5. 
 

 
 
 
 
 

 

 


